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Un parcours Culture :
A Culture Trail (blue):

Ce parcours combine découverte du patrimoine culturel, historique et artistique, pour une
expérience compléte entre ville et montagne. Partez a la découverte des musées qui jalonnent le
site et p rofitez du centre historique.

This route combines the discovery of cultural, historic and artistic heritage, and offers a complete
experience of city and mountain. Set off to explore the museums scattered around the site and
enjoy the historic city centre.
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Un parcours Histoire :
A History Trail (red):

Chamin dy Toteay

Ce parcours dévoile I'intégralité du fort de la Bastille. Il est jalonné de multiples points de vue sur
Grenoble et les Alpes. Il se démarque par sa dimension sportive et immersive, idéale pour ceux qui
La Tronche veulent allier activité physique et découverte historigue.

Chemintdela,Bastille

This trail takes in the whole of the Bastille Fort, and offers numerous viewpoints of Grenoble and
the Alps. It features a distinctive combination of sport and immersion in history, perfect for those

= who want to combine physical activity with historical discovery.
Cham be I‘v to combine physical activity with historical discovery.
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